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Shuo Wang 

Beijing 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Capital markets 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Wang specializes in capital markets and other corporate transactions.  She has represented many 

Chinese issuers and international underwriters in Hong Kong IPOs and U.S. IPOs and has represented 

listed companies in handling various compliance, corporate governance, and transactional matters. 

EDUCATION 
Ms. Wang received a Bachelor of Law degree and a Bachelor of Management degree in Accounting 

from the University of International Business and Economics in 2019.  She also received an LL.M. 

degree from Georgetown University in 2020. 

QUALIFICATIONS 
Member of the New York State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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王烁 

北京 

 

 

业务领域 

◼ 资本市场 

工作经历 

王烁女士的执业领域侧重于资本市场和其他公司事宜，包括代表中国内地发行人和国际承销

商处理在美国和香港的首次公开发售，以及代表上市公司处理各种合规、公司治理和交易事

务。 

教育背景 

王烁女士于 2019 年获对外经济贸易大学法学院法学学士学位和国际商学院管理学学士学位，

后于 2020 年获美国乔治城大学法学院法学硕士学位。 

执业资格 

美国纽约州律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


